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Bevezető 
 

 

Kedves Ajtósis Lakók! 

 

Az alábbi oldalakon olvashatjátok a bemutatkozásunkat és a 

programunkat az idei tanévre tekintve. 

Célunk, hogy minden helyzetben 

segítségetekre lehessünk és 

megoldást találhassunk minden felmerülő kérdésetekre, 

bármikor bizalommal tudjatok hozzánk fordulni. 

Reméljük, amennyiben elnyertük szimpátiátokat, támogattok 

bennünket egy szavazattal! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Losonczi Vilmos  

Program 

 
Kedves Kollégisták! 

 

Losonczi Vilmos vagyok, ebben a félévben a 

negyedik évemet kezdtem az ELTE 

Gazdaságtudományi karának Gazdálkodási és 

menedzsment szakán.  

Az egyetemen töltött idővel megegyezően, negyedik éve lakom az Ajtósi Dürer sori 

kollégiumban. 

Gólyaként, a beiratkozáskor fogalmam sem volt mi az az UPK képzés, amire jelentkeztem, de 

mint a későbbiekben kiderült egy nagyon jó döntést hoztam.  Az első évben részt vettem 

minden utánpótlásképzésen, amely során beleláthattunk a Diákbizottság, KolHÖK és a 

kollégium működésébe, de emellett, ami számomra ennél is többet jelentett, hogy a képzések 

során összetartó közösség, társaságok, barátságok alakultak ki, amelyek egy koli életében 

véleményem szerint elengedhetetlenek.  

Itt fogalmazódott meg bennem, hogy szeretnék részese lenni a diákbizottságnak valamilyen 

formában, hogy az eseményekkel, programokkal, képzésekkel lehetőséget adjunk egy még 

nagyobb, összetartó közösség kialakítására. 

Második és harmadik évben pedig már, mint a diákbizottság elnöke indultam a kollégiumi 

választásokon, bízva abban, hogy bizalmat szavaztok nekünk és építhetjük ezt a közösséget 

együtt, ez így is történt, amit utólag is köszönünk Nektek. 

Az elmúlt két évben igyekeztem/igyekeztünk a legjobb tudásunkhoz és a lehetőségeinkhez 

mérten a legtöbbet kihozni a programok, események, illetve az érdekképviselet terén. 

Ez az idei évben is ugyanúgy az elsőszámú célom, hogy megtartsuk a jól működő megszokott 

eseményeket, rendezvényeket, lehetőségeket, de mindenképpen szeretné(n)k új dolgokat is 

hozni a koli és az itt élők életébe, amivel a lehető legtöbb lakót ki tudjuk csalogatni a 



szobájából és építhetjük azt a már sokszor emlegetett közösséget, hiszen az eseményeken 

részt vevő hallgatók száma az elmúlt évek tapasztalatai alapján drasztikusan csökkent, ezt a 

csökkenést úgy érzem sikerült megállítani az idei évben, viszont szeretnénk ha ezt újra 

növelni tudnánk és minél többetekkel találkozhatnánk a programokon.  

Az események mellett természetesen továbbra is az elsők között szerepel számomra az 

érdekképviselet, a hallgatók problémáinak, kéréseinek megoldása, a kérdések és jelzések 

megválaszolása, bármilyen felmerülő esetben a segítségnyújtás.  

E téren kiemelném Kollégiumvezető Úrral folytatott közös munkát, amely véleményem 

szerint kiemelkedő volt az elmúlt egy évben és ezt szeretném is folytatni a következő évben, 

legyen szó bármilyen eseményről vagy akár problémáról, észrevételről.  Kollégiumvezető Úr 

nyitottsága és közvetlensége rengeteg lehetőséget ad a kollégiumban élőknek, amikkel 

természetesen szeretnénk is élni a jövőben. 

De mit érnek tervek és a célok, ha nincsen egy csapat, akikkel ezeket meg lehet valósítani. 

Természetesen idén is egy öt fős csapattal, diákbizottsággal szeretnénk Nektek ezeket a 

terveket megvalósítani. 

Elsőként kiemelném Biró Esztert, akivel együttműködve már a tavalyi évben is kiemelkedő 

dolgokat tudtunk elérni mind a diákbizottságon belül, illetve kollégiumi szinten is. Eszti idén 

az alelnök pozíció mellett utánpótlásképzésért felelős referensként szeretné folytatni 

diákbizottsági feladatait. 

A Diákbizottság referensi pozíciókban pedig Kálazi Laura, Béla Vanda és Turza Mátyás 

egészíti ki a csapatunkat, akiket mind azért kerestünk meg és kértünk fel ezekre a pozíciókra, 

mivel láttuk a DB által szervezett eseményeken, UPK képzéseken és összességében és a 

kollégiumi hétköznapokon is a belőlük áradó nyitottságot, érdeklődést és meggyőződésünk, 

hogy amennyiben megválasztásra kerülünk újabb, színesebb programokkal, eseményekkel, 

ötletekkel gazdagítják majd a kollégium és az itt lakók életét. 

Laura kulturális és rendezvényekért felelős referensként, Vanda kommunikációs referens 

és titkár, Matyi pedig gazdasági ügyekért felelős referensként indul a választásokon. 

Programjukat az alábbiakban olvashatjátok. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Biró Eszter  

Program 

 
Biró Eszter vagyok első éves pszichológia MA- n 

és a negyedik évemet kezdtem itt az ELTE Ajtósi 

Dürer sori Kollégiumában.  

Az egyetem elejétől kezdve érdekelt ez a világ így 

már gólyaként részt vettem az utánpótlásképzésen. 

Emellett a kari rendezvényszervező körön keresztül 

a rendezvényszervezésben is tapasztalatot szerezhettem.  

A tavalyi évben már alelnökként tevékenykedtem a kollégiumban, és minden erőmmel azon 

voltam, hogy hozzájáruljak egy összetartó közösséghez és sokszínű kollégiumi élethez. 

Idén is ehhez hasonló céljaim vannak alelnök és UPK referensjelöltként. 

Alelnökként szeretném a munkámmal az elnököt támogatni, illetve Nektek a kollégium 

lakóinak segíteni abban, hogy egy otthonos és az igényeiteknek legjobban megfelelő 

környezeteben élhessetek. Ezért bármilyen ezzel kapcsolatos kéréssel és kérdéssel forduljatok 

hozzám bizalommal. 

Emellett szívügyemnek tekintem az utánpótlásképzést is. Saját UPK-s évemben 

megtanulhattam az elméleti, és alelnökként a gyakorlati részét is a diákbizottság 

működésének. Ennek az átadását tűztem ki elsődleges célul. Ha bizalmat szavaztok nekem 

UPK- referensként szeretnék hozzájárulni a következő generáció felkészítéséhez, és a szakmai 

anyagon túl egy összetartó közösséget építeni. 

Remélem bizalmat szavaztok nekem és nekünk! 

 

 

 

 



 

 

 

 

Kálazi Laura  

Program 

 
Kálazi Laura vagyok, pszichológia és gyógypedagógia 

szakos hallgató, negyedik éve lakom az Ajtósiban. A 

diákbizottságban kulturális és rendezvényszervező 

referensként szeretnék indulni. 

Célom, hogy a kollégiumban egy összetartóbb közösség 

jöjjön létre, lehetőségetek nyíljon jobban megismerkedni 

egymással, az egy szinten lakókkal. Így szeretnék minél 

több közösségi eseményt szervezni, legyen szó 

kolibuliról, társas estről, filmezésről, kreatív 

programokról vagy sporteseményről.  

Saját magamon azt vettem észre, hogy hiába van Budapesten rengeteg kulturális program, 

nem használtam ki őket. Így a tavalyi évben elsősorban baráti körben több színház és 

kiállításlátogatást szerveztünk. Ezt a kezdeményezést idén szívesen kiterjeszteném a 

kollégiumi közösségre is. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Béla Vanda   

Program 

 
A nevem Béla Vanda, pszichológiahallgató / hobbi szakács / 

időnként téli álmot alvó / könyvfanatikus / kommunikációs referens 

jelölt. 

 

Az ADK-ban harmadik éve lakom, harmadik éve járok ide haza. Az eddigi évek során is 

szívesen vettem részt az itt szervezett programokban, idén pedig szeretnék aktívan tenni azért, 

hogy a Diákbizottság többi tagjával közösen új és már jól bevált programokkal tudjuk 

színesíteni a mindennapokat és a tőlünk telhető leghatékonyabb módon segíthessük a 

hallgatókat.  

Számomra a „kollégiumi élmény” sokkal többet takar, mint egy helyet, ahová aludni járhatok; 

eddigi egyetemi éveim legkedvesebb emlékei ehhez a helyhez kötődnek. Ezért is fontos 

nekem a közösségépítés; szeretnék hozzájárulni ahhoz, hogy a kollégium minél több 

lakójának még otthonosabb és vidámabb legyen az itt eltöltött idő. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Turza Mátyás   

Program 
 

Turza Mátyás vagyok, másodéves Kereskedelem és 

Marketing hallgató és Ajtósis kollégista, valamint a 

Diákbizottság Gazdasági referens jelöltje. 

 2023 szeptemberében költöztem a kollégiumba, hamar 

sikerült megszeretnem az itt élő közösséggel együtt. Az 

ADK gyorsan a második otthonommá vált.  

Az Utánpótlásképzést elvégezve bele is vetettem magam 

a dolgok sűrűjébe.  

A Gazdasági referensi pozíciómra maximális figyelmet fogok fordítani. Munkámmal 

elsősorban az itt lakó kollégistákat szeretném segíteni, mivel saját bőrömön is tapasztalom 

azokat az esetleges problémákat, amelyekkel ti is találkozhattok, a mindennapok során. 

Szeretném továbbá minél sokrétűbb programokkal színesíteni a kollégiumi életet, amelyben 

az összes kollégista megtalálhatja a számára legközelebb álló rendezvényt. Emellett célom, 

hogy egy sokszínű, egymást segítő, közösség jöhessen létre a kollégiumon belül. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Zárszó 

 
Köszönjük, hogy végigolvastátok a programunkat, amennyiben támogatnátok Minket az idei 

kollégiumi választásokon, kérünk Titeket adjátok le szavazataitokat a Neptun rendszerben 

október 23-30. között. 

Bizalmatokat előre is köszönjük! 

 

 

 

 

 


